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The U.S. Embassy in Rabat, Morocco has a requirement for Transportation Services of Diplomatic  mail from Airport Mohamed V Casablanca to US Embassy and vice versa, Service will be required 2 (two) times per week.
Basic requirement:
Clear Diplomatic Post Office items received via airfreight through customs at CMN.
Transport and unload inbound DPO from CMN to the Embassy. 
Inbound DPO volume is estimated to average 1000 kg/week; with a total annual volume of 50,000 kg, Outbound DPO volume is approximately 100 kg/week.
 Optional Requirement #1: 
1. Transport and unload DPO from the Embassy to the Consulate General in Casablanca, as well as outbound DPO items 
2. Transport and process outbound DPO items to CMN/Maroc Poste 
3. Service will be required two times per week.

 Please submit quotes to Mr. Rachid EL Rhazali by e-mail to elrhazalir@state.gov no later than April 25, 2019 at 17.00 pm

L’ambassade américaine aurait besoin des services de transport de courrier diplomatique de l’Ambassade vers l’aéroport Mohamed V à Casablanca et inversement.
Le service sera requis 2 fois par semaine.

Exigence de base :

Exigence de base: Enlève les envois postaux diplomatiques reçus par fret aérien à la CMN par fret aérien. Transporter et décharger le DPO entrant du CMN vers l’ambassade. Le volume de DPO entrant est estimé en moyenne à 1 000 kg / semaine; avec un volume annuel total de 50 000 kg, le volume de DPO sortant est d’environ 100 kg / semaine. 
 Exigence facultative n ° 1:

1. Transporter et décharger le DPD de l'ambassade vers le consulat général à Casablanca, ainsi que les articles DPO sortants

 2. Transporter et traiter les envois DPO sortants vers CMN / Maroc Poste 3. Le service sera requis deux fois par semaine.



Nous vous remercions de soumettre les propositions a :
Mr. Rachid EL Rhazali par email : elrhazalir@state.gov et ce avant le 25 Avril 2019 a 17.00
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